

Title (en)
Decorative lamp

Title (de)
Dekorleuchte

Title (fr)
Lampe décorative

Publication
EP 1517082 A2 20050323 (DE)

Application
EP 04022308 A 20040920

Priority
AT 6372003 U 20030919

Abstract (en)

The lamp has at least one floor-standing or ceiling-hung modular mast, anchored via a base plate and fitted with decoration rings, lamp rings, plug-in rings and plug-in sleeves (10) at different points along its length, for attachment of decorative elements (6), lamp elements (5), display items (24) and at least one printed band (25). A shade (1) fitted at the end of the mast has sensors (22) coupled to a control unit (27) for a drive for rotation of a turntable for the decorative lamp.

Abstract (de)

Es wird eine Dekorleuchte mit an den Lampenmasten 7,21,28,33,38 angeformten Dekorringen 2 Lampenringe 3 Steckinge 8 und Steckhülsen 10 die in einen Topf durch einer Grundplatte verankert sind und dadurch mit Lampen 5 Dekor 6 Warenzeichen 24 sowie einen Schriftband bestückbar sind und im weiteren im Topf 16 eine Lampe 5 mit einen Steckspieß 20 , ein Rollenvorhang 21, die Steuerungseinheit 27 befinden und ein beleuchtetes Gatter 43 mit einen Lampenmasten beweglich verbunden ist. <IMAGE>

IPC 1-7
F21V 33/00; F21S 6/00

IPC 8 full level
F21S 6/00 (2006.01); F21V 33/00 (2006.01); F21V 17/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
F21S 6/005 (2013.01); F21S 6/007 (2013.01); F21V 33/0028 (2013.01); F21V 17/007 (2013.01); F21Y 2103/37 (2016.07)

Citation (applicant)

- AT 331551 B 19760825 - RUTHNER OTHMAR [AT]
- US 3939338 A 19760217 - GIAMMALVO NICHOLAS A
- DE 3607886 A1 19870917 - WAWRZINEK PETER

Cited by
EP1832808A1; CN109027832A; CN115019664A

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1517082 A2 20050323; EP 1517082 A3 20060705

DOCDB simple family (application)
EP 04022308 A 20040920